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1. Mötets öppnande 

 

2. Val av ordförande, sekreterare, justeringsperson, godkännande av agendan 

och anteckning om övriga frågor. 

 

3. Stående punkter 

• NyinflyEade på Fotö 

NyinflyEade på Kängavägen kommer aE hälsas välkomna med informa;onsblad.  

 

4. Firande av Fotö skola 70 år 

Kommunen öppnar upp för firande men kan vara svårt aE hinna med denna sida året. Möjligt aE eE 
firande sker ;ll våren. Föräldrarna föreslås ha huvudansvar för koordinering. 

 

5. Särskilda projekt/ akGviteter: 

• Allak;vitetshus 

Krav från Allmänna arvsfonden är aE huset ska vara unikt för kommunen för aE medel ska kunna 
;llföras. I dagsläget finns inget allak;vitetshus likt deEa, vilket anses lovande.  

Kostnadskalkyl har inkommit om ca 7 mkr ink. moms för samtliga arbetsmoment och material. Nya 
ritningar finns även.  

Principer för nyEjande av allak;vitetshuset diskuteras. 

Förslag ;ll en ny samverkansöverenskommelse mellan Fotö GIF och Fotö samhällsförening avseende 
allak;vitetshus är utskickad på förhand. Inga betydande förändringar föreslås. Fotö samhällsförening 
godkänner förslag ;ll samverkansöverenskommelse.  

 

6. Förslag Gll ändring av stadgar 

Förslag föreligger om aE framöver under årsmöten låta medlemmarna i Fotö samhällsförening 
besluta om ordförande, vice ordförande, sekreterare och kassör. I dagsläget faEar styrelsen själva 
beslut om dessa poster under eE kons;tuerande möte.  

För aE förslaget ska antas krävs likalydande beslut under två separata årsmöten. 



Fotö samhällsförening beslutar aE gå vidare med förslag ;ll ändring av stadgar, vilka kommer 
presenteras på kommande årsmöte.  

 

7. Rapport från kommiKéerna 

• Miljö - Släpet i kilen är nu borEaget. Mycket växlighet runt om på ön som skulle behövas 
omhändertas.  

• Trafik – Diskussion med kommunen har skeE kring resursbrist rörande ombesörjning av växtlighet. 
Framförhållning krävs för aE planering kring omhändertagande av växtlighet ska kunna ske. 
Kommunen meddelar aE deEa ska prioriteras under kommande år.  

• Fri;d och turism – Besiktning av vandringsleden är inskickad ;ll kommunen. Diskussion med 
kommunen om sopkärl i anslutning ;ll vandringsled har skeE och deEa ska enligt uppgiW vara 
åtgärdat. EE ;digare förslag från Fotö samhällsförening var aE uppföra eE kärl för plaståtervinning 
med en skylt som uppmanar vandrare aE ta med sig plastskräp och aE återvinna deEa i slutet av 
vandringsleden. Kommunen meddelar aE de tar med sig förslaget.  

• Fester och sammankomster - Möjliga föreläsare ;ll årsmötet diskuteras. 

 

8. Info från öns föreningar: 

• Hamnföreningen  

• FGIF- Gustavs cup äger rum i Hedenhallen 11 januari. Arrangeras av Fotö GIF ;llsammans med Hönö 
IdroEssällskap. 

• Sion – Möjlighet ;ll utökning av Café Boas öppe[der diskuteras. 

• Skolan: vakant 

 

9. Övriga frågor 

• Synpunkter har inkommit angående kodlås på toaleEerna vid hamnen.  
• Fotö samhällsförening köper in en klocka och termometer ;ll bastun. Hamnföreningen 

ombesörjer kostnaden.  
 
 

10. Mötets avslutande 

Nästa möte torsdag 12/12. 
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